
美科斯三支点平衡重式叉车48V5PZS625叉车叉车规格表,美科斯蓄电池
叉车配件

产品名称 美科斯三支点平衡重式叉车48V5PZS625叉车叉车
规格表,美科斯蓄电池叉车配件

公司名称 广州贝朗斯动力电源有限公司

价格 21750.00/组

规格参数 品牌:贝朗斯
型号:48V5PZS625
生产地:广东

公司地址 中国 广东 广州 白云区 夏花二路28号

联系电话 86 020 86603123 13538843060

产品详情

美科斯叉车FB15，标准配置容量是48V6200AH，采用持久耐用的聚丙烯（PP）电池槽盖，热封黏结可以
杜绝渗漏，蓄电池正极板骨架由多元合金压铸成型，其合金组织晶粒细小致密，耐腐蚀性能好，使用寿
命长；负极板为涂膏式极板，板栅为放射状结构，提高了活物质的利用率和大电流放电能力，充电接受
能力强；广泛应用于水族业、食品业、港口码头、汽配装载、工矿冷库等行业，美科斯叉车蓄电池在经
长时间使用后，其保养的要求都有所改变，这意味着须较长时间充电或在充电的末期须更高的电流。通
常越旧的蓄电池组需要更经常地加注蒸馏水，并且，蓄电池容量也相应地减退。

The standard configuration capacity of Maxus forklift FB15 is 48V620AH. It adopts durable polypropylene (PP)
battery slot cover. Heat sealing can prevent leakage. The positive plate frame of the battery is formed by die-casting of
multiple alloys. Good corrosion resistance and long service life; the negative electrode plate is a paste-coated electrode
plate, and the grid is a radial structure, which improves the utilization rate of living materials and high current
discharge capacity, and has strong charge acceptance; widely used in aquarium industry and food industry In
industries such as ports and wharfs, auto parts loading, industrial and mining cold storage, the maintenance
requirements of Maxus forklift batteries have changed after long-term use, which means longer charging time or
higher current at the end of charging . Generally, older battery packs need to be filled with distilled water more often,
and the battery capacity decreases accordingly.

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

http://www.tcpdf.org

